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Abstract (en)
The watch case (1) has a glass defining a housing for a clock movement, and a striking device provided with gongs (3, 5) fixed to a sounding spring
holder (4). A hammer strikes the gongs. The gongs and the spring holder are made of a material similar to that of a middle (2) or a back cover of the
watch case and directly associated with the middle or the back cover to form a single piece, where the material is a precious metal such as gold or
platinum, or a precious metal alloy. An independent claim is also included for a method for fabricating a watch case.

Abstract (fr)
La boite de montre (1) comprend au moins une carrure (2), un fond et un verre définissant un logement pour un mouvement horloger et un dispositif
de sonnerie muni d'au moins un timbre (3, 5) fixé a un porte-timbre (4), et un marteau pour frapper le timbre. Le timbre et le porte-timbre viennent
de matiére directement avec la carrure (2) ou le fond de la boite de montre pour former une seule piéce suite a une opération d'estampage ou de
moulage. Une extrémité du timbre (3, 5) est reliée au porte-timbre, alors que l'autre extrémité est libre.
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